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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.4.2015 

V sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 24 kwietnia 2015 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie    15:25 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Małgorzata Adameit 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych na 

sesję, witał Pana Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Zastępcę Burmistrza – Henryka 

Trznadla, Wicestarostę Powiatu Oleckiego – Kazimierza Iwanowskiego, Zastępcę 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Tomasza Jagłowskiego, 

Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – Bernarda Faszczę, Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Olecku – Janusza Żukowskiego.  

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji. 

 

 Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy            

16 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Pięciu radnych przybyło na sesję podczas jej trwania.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji.  

5. Zasady zlecania usług opiekuńczych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Olecku – Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Olecku. 

6. Analiza wydatków pomocy społecznej – Komisja Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

7. Sprawozdanie z realizacji w 2014 roku programu współpracy Gminy Olecko  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

8. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli  

oraz radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej dotyczące projektów uchwał.   
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11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia wysokości dotacji celowej Samorządowi Województwa Warmińsko 

-Mazurskiego, 

b) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, 

c) przedłużenia obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków dla PWiK Spółka z o.o. w Olecku, 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1826N na odcinku dr. kraj. 65 – Małe 

Olecko”, 

e) zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

12.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

 

Uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu 27 marca 2015 r.  

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady  

Miejskiej.  

 
Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem protokołu głosowało  

18 radnych. 

 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0002.3.2015 IV sesji Rady Miejskiej odbytej                 

w dniu 27 marca 2015 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.61.2015 z dnia 31 marca 2015 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na częściowe zniesienie współwłasności nieruchomości wspólnej poprzez 

wyodrębnienie pomieszczenia na strychu i jego sprzedaży oraz ustalenia nowej 

wysokości udziałów we współwłasności nieruchomości wspólnej; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.62.2015 z dnia 1 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana 

Pawła II w Olecku; 
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 Zarządzenie Nr ORN.0050.63.2015 z dnia 1 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.64.2015 z dnia 1 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja 

Kopernika w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.65.2015 z dnia 2 kwietnia 2015 r. w sprawie ustalenia 

treści obwieszczenia dotyczącego podania do wiadomości publicznej informacji         

o numerach i granicach obwodów głosowania, wyznaczonych siedzibach 

obwodowych komisji wyborczych, lokalach obwodowych komisji wyborczych 

dostosowanych do potrzeb wyborców niepełnosprawnych, o możliwości głosowania 

korespondencyjnego i przez pełnomocnika w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej, zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r.; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.66.2015 z dnia 9 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

stałej Komisji Przetargowej w Urzędzie Miejskim w Olecku do przygotowania            

i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych oraz określenie 

trybu pracy komisji; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.67.2015 z dnia 9 kwietnia 2015 r. w sprawie 

wprowadzenia regulaminu udzielania zamówień publicznych, których wartość nie 

przekracza wyrażonej w złotych równowartości kwoty 30.000 euro bez podatku od 

towarów i usług w Urzędzie Miejskim w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.68.2015 z dnia 14 kwietnia 2015 r. w sprawie zwołania 

zebrań wyborczych w sołectwach na terenie gminy Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.69.2015 z dnia 15 kwietnia 2015 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży, ogłoszenia wykazu nieruchomości położonej na terenie 

Gminy Olecko oraz ustanowienia służebności gruntowej. Dotyczy nieruchomości pod 

budowę budynku mieszkalnego wielorodzinnego w Olecku na zapleczu                                  

ul. Kościuszki;  

 Zarządzenie Nr ORN.0050.70.2015 z dnia 16 kwietnia 2015 r. w sprawie ogłoszenia 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych     

w zakresie upowszechniania turystyki poprzez organizację w Olecku imprez 

promujących aktywny wypoczynek; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.71.2015 z dnia 20 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

obwodowych komisji wyborczych; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.72.2015 z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie ogłoszenia   

o unieważnieniu otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych    

w zakresie ochrony i promocji zdrowia w 2015 r. Nie wpłynęła żadna oferta; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.73.2015 z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana 

Pawła II w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.74.2015 z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.75.2015 z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja 

Kopernika w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.76.2015 z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie ogłoszenia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych z zakresu kultury 

fizycznej w 2015 r. w formie dofinansowania wkładu własnego przy realizacji 

projektów z funduszy europejskich, krajowych i innych, gdzie taki wkład jest 

wymagany; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.77.2015 z dnia 23 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania 

koordynatora gminnego oraz operatorów informatycznej obsługi obwodowych komisji 
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wyborczych w wyborach prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na 

dzień 10 maja 2015 r.; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.78.2015 z dnia 23 kwietnia 2015 r. w sprawie podania do 

publicznej wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Gminy Olecko za I kwartał 

2015 r. oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.79.2015 z dnia 23 kwietnia 2015 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Olecko. Dotyczy lokalu mieszkalnego przy ul. Batorego oraz 

nieruchomości gruntowej na powiększenie sąsiedniej nieruchomości w Gąskach; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.80.2015 z dnia 23 kwietnia 2015 r. w sprawie udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz jego najemcy. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

Rozstrzygnięto: 
 przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,75 ha, położonej w obrębie 

Plewki z przeznaczeniem na cele rolne. Nieruchomość zostanie sprzedana za cenę 
12.000 zł.  
 

Nie doszły do skutku przetargi: 

─ na sprzedaż kompleksu 28 działek pod zabudowę garażową na Osiedlu                           

Siejnik I w  Olecku; 

─ na sprzedaż nieruchomości o pow. 0,0976 ha położonej w Olecku przy                                    

ul.  Dąbrowskiej. 

 

Zawarto akty notarialne: 

 na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Plewki z przeznaczeniem  

na cele rolne. 

 
 W dniu 8 kwietnia 2015 r. Gmina Olecko podpisała porozumienie z Gospodarstwem 

Rybackim PZW w Suwałkach na wędkarskie użytkowanie jeziora Sedranki, które 

obowiązywać będzie od dnia 1 maja 2015 r. do 30 kwietnia 2020 r. Jest to bardzo 

dobra informacja dla miłośników wędkarstwa, tym bardziej, że w tym okresie  

Gospodarstwo Rybackie PZW nie będzie wykonywało odłowów sieciowych. 

 Zakończone zadania inwestycyjne: 

 remont świetlicy w Jaśkach (Fundusz Sołecki) – wykonano prace remontowe 

pomieszczeń socjalno-sanitarnych. 

 Zadania inwestycyjne w trakcie realizacji: 

 projekt „Partnerstwo na rzecz ochrony wód obszaru transgranicznego Litwa – Polska – 

Rosja” został przedłużony do 30 czerwca 2015 r. w ramach zadania będzie 

realizowana rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowościach Doliwy i Kijewo oraz 

zaprojektowanie i budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 

Olecko. Trwa procedura przetargowa na powyższe roboty. Ponadto trwa procedura 

przetargowa na dostawę urządzeń do oczyszczalni ścieków w Olecku; 

 sieć szerokopasmowa Gminy Olecko – od poniedziałku odbędzie się proces odbioru 

inwestycji; 

 w trakcie sporządzania są projekty budowlane na przebudowę ul. Chopina, Ludowej, 

ulicy na zapleczu ul. Kolejowej – Os. Zielone w Olecku oraz ul. Dębowej; 

 budowa przepustu na rowie melioracyjnym w Jaśkach – zlecono opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej i operatu wodnoprawnego; 

 budowa oświetlenia i odwodnienia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego                     

w Olecku – trwa sporządzanie projektu budowlanego, który powinien być wykonany 

do końca tego miesiąca; 
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 budowa ul. Syrokomli w Olecku – trwają prace związane z niwelacją terenu oraz 

roboty ziemne, wykonanie sieci wodociągowej i kanalizacji grawitacyjnej. Termin 

wykonania robót – 30 czerwca 2015 r.; 

 koncepcja zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega w mieście 

– wykonawcą zadania zostało Biuro Architektoniczno-Budowlane PRO-ARCH-2                        

Sp. z o.o. Czechowice-Dziedzice. Wartość zamówienia brutto – 36.900 zł. Termin 

wykonania zamówienia 20 sierpnia br.; 

 przebudowa świetlicy wiejskiej w Sedrankach – trwa opracowywanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej. Termin wykonania zamówienia – 10 lipca 2015 r.; 

 budowa oświetlenia w Rosochackich (Fundusz Sołecki) – trwa opracowywanie 

kompletnej dokumentacji projektowej linii oświetleniowej, a następnie budowa linii            

w zakresie określonym projektem i umową; 

 budowa oświetlenia Biała Olecka – do 10 lipca br. Zostanie opracowana kompletna 

dokumentacja projektowo-kosztorysowa w branży elektrycznej; 

 przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, Kiepury i Szymanowskiego – trwa 

sporządzanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej; 

 remont długiego mostu na rzece Lega – trwa weryfikacja i ocena ofert w ramach 

procedury przetargowej. Termin wykonania zamówienia 30 czerwca 2015 r.; 

 budowa budynku socjalnego (projekt) – trwa sporządzanie projektu budowlanego 

budynku socjalnego o 12 lokalach mieszkalnych; 

 przebudowa boisk i bieżni przy SP Nr 3 w Olecku (projekt) – trwa opracowanie 

dokumentacji; 

 przebudowa altany w parku przy ul. Gołdapskiej w Olecku – trwa opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej; 

 Strategia Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 2025 – wykonawcą opracowania 

jest firma GEOPROFIT Wojciech Dziemianowicz z Warszawy. Termin wykonania 

zamówienia – 30 września 2015 r., wartość usługi brutto – 35.000 zł. W dniu                      

29 kwietnia br. (środa) odbędą się warsztaty strategiczne, które stanowią pierwszy 

etap prac nad opracowaniem nowej Strategii dla Miasta i Gminy Olecko. 

Harmonogram spotkań z mieszkańcami Gminy Olecko jest następujący: 

 godz. 10:00 – przedsiębiorcy oraz inne osoby zainteresowane rozwojem 

gospodarczym gminy, miejsce spotkania: Regionalny Ośrodek Kultury                      

w Olecku – „Mazury Garbate”; 

 godz. 10:00 – przedstawiciele organizacji pozarządowych, sportu i kultury oraz 

inne osoby zainteresowane tematem, miejsce spotkania: Fundacja Rozwoju 

Ziemi Oleckiej, Pl. Wolności 2 (sala szkoleniowa); 

 godz. 13:00 – spotkanie z młodzieżą, miejsce spotkania: Regionalny Ośrodek 

Kultury w Olecku – „Mazury Garbate”. 

Na warsztaty są zaproszeni wszyscy mieszkańcy, którzy są zainteresowani rozwojem 

naszej gminy; 

 sporządzanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położonych w centralnej części miejscowości Olecko-Kolonia – zainteresowani mogą 

składać wnioski do planu na piśmie w sekretariacie Urzędu Miejskiego Olecku do              

11 maja 2015 r. Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres 

wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy; 

 Sporządzono i przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej sprawozdania za                   

I kwartał br. z wykonania dochodów, wydatków, zobowiązań, należności oraz zadań 

zleconych, wynikające z rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie 

sprawozdawczości budżetowej. W pierwszym kwartale bieżącego roku na roczne 

planowane dochody w wysokości 73.001.642 zł wpłynęły środki w wysokości 

20.938.093 zł, czyli 28,7%, w tym dochody bieżące zrealizowano w 30,5%, a dochody 

majątkowe – w 4,4%. Na planowane wydatki w wysokości 70.146.810 zł wydano 

18.292.614 zł, czyli 26,1%, z tego wydatki bieżące zrealizowano w 28,2%, a wydatki 
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majątkowe w 0,5%.Wykonanie budżetu za I kwartał wskazuje na nadwyżkę 

dochodów nad wydatkami w kwocie 2.645.479 zł, z tego spłacono planowane raty 

kredytów 150.400 zł, przez co zadłużenie gminy na 31 marca 2015 r. wynosi 

30.818.000 zł i stanowi 42,2% planowanych dochodów. 

 W parlamencie trwają końcowe prace nad projektem ustawy o zmianie niektórych 

ustaw w związku ze wzmocnieniem narzędzi ochrony krajobrazu. Projektowana 

ustawa umożliwi radzie gminy uchwalenie zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, 

standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane. Rada gminy będzie również mogła wprowadzić opłatę reklamową od 

posiadania tablic oraz urządzeń reklamowych. Opłatę będzie można pobierać jedynie 

na obszarach, dla których będą uchwalone zasady i warunki sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń. 

 Podpisano umowy z dwiema osobami, które zgłosiły się do odpracowywania 

zadłużenia czynszowego. Obie osoby zostały przeszkolone w zakresie BHP                          

i skierowane do pracy. Do dnia dzisiejszego nie zgłosiło się więcej osób chętnych do 

odpracowania długów. 

 Przypomniał, że 15 maja mija termin zapłaty drugiej raty podatku rolnego, leśnego  

i od nieruchomości. 

 Dzisiaj wpłynęła decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego przyznająca dotację na 

zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego 

do produkcji rolnej. Niezwłocznie po otrzymaniu środków gmina zrealizuje przelewy 

na konta producentów rolnych. 

 W dniu 13 kwietnia br. odbyły się komisje konkursowe na kandydatów na stanowiska 

dyrektorów: Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, Gimnazjum                        

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku i  Zespołu Szkół w Olecku. Do każdego                     

z konkursów oferty złożyło po 3 kandydatów. W Szkole Podstawowej Nr 3 w Olecku 

konkurs wygrała Pani Lucyna Sadowska, w Gimnazjum Nr 2 w Olecku – Pani 

Barbara Taraszkiewicz, w Zespole Szkół w Olecku – Pan Stanisław Kopycki. Wyniki 

postępowań konkursowych zostały zatwierdzone w dniu 21 kwietnia br.  

 W kwietniu do Programu „Olecka Rodzina 3+” przystąpił nowy Partner Programu – 

firma G-Soft, która dla rodzin z co najmniej trojgiem dzieci oferuje ulgi na zakup 

sprzętu komputerowego, usługi serwisowe oraz usługi montersko-instalacyjne. 

Obecnie w programie uczestniczy 7 partnerów. 

 Zakończyła się rekrutacja do Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku oraz 

oddziałów przedszkolnych. Wszystkie dzieci 5, 4 i 3-letnie, których rodzice złożyli 

stosowne wnioski, zostały przyjęte. Nie przyjęto 9 dzieci w wieku poniżej 2,5 lat. 

 W Regionalnym Ośrodku Kultury w Olecku - „Mazury Garbate” odbyło się szereg 

imprez kulturalnych, m.in. spotkanie z cyklu filmowego KADR, spotkanie w Oleckiej 

Izbie Historycznej z dr Marcinem Płotkiem. Podobnie w Miejskim Ośrodku Sportu                

i Rekreacji w Olecku odbyło się szereg imprez sportowych, tj. Warmia i Mazury 

pływają, VIII Memoriał I. Jasieluna i F. Pietrołaja w tenisie stołowym, Mistrzostwa 

Powiatu Oleckiego SZS  w Mieszanych Sztafetowych Biegach Przełajowych szkół 

podstawowych, II Runda Klubowego Pucharu Polski w Pływaniu w Płetwach, Półfinał 

Wojewódzkiego Turnieju LZS w tenisie stołowym o puchar TVP Olsztyn, Mecz piłki 

nożnej MLKS Czarni Olecko - LKS Łyna Sępopol. 

 W dniach 27 i 28 kwietnia 2015 r. odbędą się zebrania wyborcze dla wyboru sołtysów              

i członków rad sołeckich odpowiednio w Sołectwie Imionki i Sołectwie Może. 

Przypomniał, że wcześniej nie przeprowadzono wyborów w powyższych sołectwach, 

gdyż trwała procedura podziału Sołectwa Możne na dwa odrębne sołectwa – Możne              

i Imionki. 

 Firma Kaktoos z Warszawy będzie wykonawcą zlecenia polegającego na realizacji             

w Olecku w sezonie lipiec – sierpień 2015 r. bezpłatnych seansów filmowych na 

centralnym placu w mieście. 

http://www.mosir.olecko.pl/wydarzenia/wpis/viii-memorial-i-jasieluna-i-f-pietrolaja-w-tenisie-stolowym/
http://www.mosir.olecko.pl/wydarzenia/wpis/mistrzostwa-powiatu-oleckiego-szs-w-mieszanych-sztafetowych-biegach-przelajowych-/
http://www.mosir.olecko.pl/wydarzenia/wpis/mistrzostwa-powiatu-oleckiego-szs-w-mieszanych-sztafetowych-biegach-przelajowych-/
http://www.mosir.olecko.pl/wydarzenia/wpis/ii-runda-klubowego-pucharu-polski-w-plywaniu-w-pletwach/
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 Rozstrzygnięto konkurs na zadania z zakresu turystyki.  Na dofinansowanie zadań               

w tym zakresie przeznaczono 5.450 zł. W trakcie postępowania konkursowego 

wpłynęły dwie oferty. Wszystkie spełniły wymogi formalne. Oleckie Stowarzyszenie 

Nurkowe „Amfiprion” otrzymało 3.000 zł, a Towarzystwo Przyjaciół Dzieci 

otrzymało 2.450 zł dotacji. 

 W dniu 3 maja br. o godz. 13.00 w kościele pw. Najświętszej Maryi Panny  Królowej 

Polski w Olecku odbędzie się uroczysta msza św. w intencji Ojczyzny. Po mszy 

oficjalne delegacje złożą kwiaty w miejscach pamięci – krzyżem misyjnym, 

pomnikiem Papieża Jana Pawła II oraz Pomnikiem Wdzięczności. 

  
Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania do Burmistrza w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

  

     

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. Pisma znajdują się do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej, a radni otrzymali sprawy wniesione mailem: 

 

 W dniu 30 marca br. Burmistrz Olecka przedłożył Zarządzenie Nr ORN.0050.55.2015 

z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Olecko za 2014 rok. 

 

 Burmistrz Olecka przedłożył Raport z wykonania Gminnego programu 

przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Olecko za 2014 r.  

 

 Sołtys Sołectwa Rosochackie, w imieniu mieszkańców, zwrócił się z prośbą                          

o odrzucenie wniosku firmy Gawron Sp. z o.o. dotyczącego wydania decyzji                         

o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na budowie 

elektrowni wiatrowej „Rosochackie” wraz z infrastrukturą towarzyszącą w gminie 

Olecko, powiat olecki, woj. Warmińsko-Mazurskie. 

 

 W dniu 1 kwietnia 2015 r. wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego stwierdzające nieważność §3 ust. 4-5 załącznika do uchwały 

Nr ORN.0007.22.2015 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 W sprawie konfliktu rada pedagogiczna – dyrektor Gimnazjum Nr 2 w Olecku, do 

wiadomości radnych, wpłynęły dwa pisma – pierwsze od Przewodniczącej Szkolnego 

Koła NSZZ „Solidarność” – Pani Elżbiety Borys i Wiceprzewodniczącego Zarządu 

Oddziału ZNP w Olecku – Pana Wiesława Bukpasia, drugie od Przewodniczącej Rady 

Regionalnej Sekcji Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” w Olsztynie – Pani 

Bożeny Kowalskiej. 

 

 W dniu 17 kwietnia br. KWW Dobro Wspólne przedłożyło propozycje kierunków 

działania Burmistrza na lata 2015-2018. Zgodnie z prośbą radnej Marii Dzienisiewicz 

propozycje zostały przesłane radnym drogą mailową przed posiedzeniami komisji. 
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 Pani Agnieszka Śnieżyńska z Fundacji Akademia Radosnej Twórczości w Olecku 

zwróciła się z prośbą do Rady Miejskiej o objęcie honorowym patronatem projektu pt. 

„Młodzi rządzą” realizowanego przez fundację w partnerstwie z Olecką Radą 

Młodzieżową. W związku z tym, iż z pisma nie wynika, jakich działań realizatorzy 

projektu oczekują od Rady, zwrócił się z prośbą o wskazanie konkretnych działań, 

jakie ma podjąć Rada w celu objęcia projektu honorowym patronatem. Wczoraj 

wpłynęła odpowiedź, iż fundacja prosi o umożliwienie zamieszczania na wszystkich 

materiałach, również promocyjnych, informacji o tym patronacie. 

 

 Sołtys Sołectwa Rosochackie przesłał do wiadomości Przewodniczącego Rady 

Miejskiej pismo dotyczące postępowania w sprawie planowanej budowy siłowni 

wiatrowej w miejscowości Rosochackie. Natomiast w dniu 20 kwietnia br. przekazał 

pismo z 67 podpisami mieszkańców sołectwa wyrażających sprzeciw wobec 

planowanej realizacji inwestycji. Wczoraj wpłynęła, do wiadomości, odpowiedź 

Burmistrza w tej sprawie. 

 

 Do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęła odpowiedź Starosty 

Oleckiego na wniosek Sołtysa Sołectwa Łęgowo dotyczący udzielenia informacji na 

temat przebudowy drogi powiatowej Sedranki-Łęgowo. 

 

 W dniu 11 kwietnia br. miał przyjemność uczestniczyć w akcji organizowanej przez 

radnych Justynę Cieślukowską i Pawła Giełazisa, którzy do współpracy zaprosili 

Stowarzyszenie Aktywności Sportowej „Unia” Olecko. Akcja miała na celu sprzątanie 

Osiedla Siejnik. Zostały zebrane 3 duże kontenery śmieci. W akcji wzięło udział 

również wielu mieszkańców osiedla. 

 

 Przypomniał, iż w dniu 30 kwietnia upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych. 

 

 Przypomniał o dostarczeniu do biura Rady zdjęć, które zostaną zamieszczone                     

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na miejskiej stronie internetowej. Od                        

13 kwietnia br. funkcjonują służbowe „skrzynki” poczty elektronicznej na portalu 

gminnym i od tamtej pory wszelkie materiały i pisma z urzędu są przesyłane na 

służbowe adresy mailowe radnych. 

 

 Poinformował, że przed sesją każdy z radnych otrzymał pismo i zaproszenie na 

spotkanie „Leonardo di Olecko”, które odbędzie się 25 kwietnia br. o godz. 15:00                 

w sali kina Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku – „Mazury Garbate”. 

Organizatorem spotkania jest Olecka Rada Młodzieżowa, która zwróciła się z prośbą 

do radnych o wsparcie finansowe. Do zamknięcia budżetu zabrakło radnym 

młodzieżowym 200 zł. Zaprosił wszystkich w imieniu organizatora do uczestnictwa                

w spotkaniu. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

o 17 kwietnia 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

o 21 kwietnia 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji oraz posiedzenie Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa; 

o 22 kwietnia 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu                         

i Gospodarki. 

 

Zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Zasady zlecania usług opiekuńczych przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Olecku – Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński 

odczytał referat komisji na temat zasad zlecania usług opiekuńczych przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Olecku – treść w załączeniu do protokołu. 

Podziękował członkom komisji i pani kierownik za aktywny udział w obradach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Analiza wydatków pomocy społecznej – Komisja Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

odczytała referat komisji w zakresie analizy wydatków pomocy społecznej – treść                          

w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Sprawozdanie z realizacji w 2014 roku programu współpracy Gminy 

Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odczytał fragmenty sprawozdania – treść w załączeniu do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  8 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Radny Jarosław Bagieński  

przypomniał, że w ubiegłym roku po zakończeniu sezonu letniego zwrócił się z prośbą o 

wymianę oświetlenia na molo skoczni, ponieważ to, które istnieje nie sprawdziło się. 
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Zaproponował, aby ujednolicić oświetlenie z tym, które jest przy budynku. Chce wiedzieć, 

czy wymiana oświetlenia w tym roku nastąpi.  

 

Radna Anna Kaczor 

zgłosiła następujące interpelacje: 

 Staw przy ul. Orzeszkowej, Słowackiego i Żeromskiego był pogłębiany i obecnie jest 

tam wiele nieczystości. Dodatkowo mieszkańcy zrobili w tym miejscu śmietnik. 

Zapytała, czy będzie to uprzątnięte, jeśli tak, to kiedy; 

 Zapytała, czy są ustalone dla służb porządkowych terminy sprzątania miejsc 

rekreacyjnych w mieście. Ostatnio przejechała się po mieście i widok nie był dobry;  

 Zaznaczyła, iż na Wiewiórczej Ścieżce na odcinku w stronę komendy policji było 

wycięte mnóstwo krzewów, a gałęzie leżały na ścieżce. Osoby korzystające ze ścieżki, 

w tym ona, przesunęli gałęzie na skarpę. Ponadto przy ścieżce na wysokości kościoła 

wycięto 5 lub 6 drzew. Zapytała, jaki był powód wycinki i czy było na to pozwolenie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 Odnośnie usług opiekuńczych dotarły do niego informacje, że Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Olecku prowadzi jakieś rozmowy z podopiecznymi. 

Korzystając z obecności pani kierownik na sesji zapytał, czy jest to badanie poziomu 

usług i generalnie o co chodzi; 

 Zapytał, jakie gmina prowadzi lub będzie prowadziła działania na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa pieszych i kierowców pojazdów oraz usprawnienia ruchu na 

skrzyżowaniu ul. Kolejowej i Wojska Polskiego. Chce wiedzieć, w jakiej 

perspektywie czasowej to nastąpi – roku, czy dwóch lat; 

 Odnośnie zadania „Koncepcja zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża 

rzeki Lega w mieście” zwrócił uwagę, że w założeniach do koncepcji jest plan 

wykonania stawu przy targowicy. Ponadto w założeniach jest plan budowy schroniska 

młodzieżowego w miejscu hotelu Maraton. Chciał wiedzieć skąd wziął się pomysł 

wykonania stawu oraz kto prowadziłby schronisko młodzieżowe. 

 

Radna Wioletta Żukowska 

zapytała, co dzieje się z wnioskiem na dokończenie remontu świetlicy wiejskiej w Kukowie, 

który był zgłoszony do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Lider w EGO” i znalazł się 

na liście rezerwowej.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące interpelacje: 

 Zapytał, co z przejściem dla pieszych przy przedszkolu na rogu ul. 1 Maja;  

 Zapytał, czy każda droga gminna jest drogą publiczną.  

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 oświetlenie na molo – zostanie wykonane do sezonu letniego; 

 nieuprzątnięty teren przy stawach – trzy stawy przy ul. Orzeszkowej i na Os. Siejnik 

były pogłębiane pod koniec ubiegłego roku. Firma, która wykonywała te zadanie 

uprzątnie teren. Musiała przerwać pracę, bo gmina zleciła firmie wykonanie 

przyczółków na drodze prowadzącej do Giż, gdyż było tam zagrożenie 

bezpieczeństwa użytkowników. Po ich wykonaniu w przyszłym tygodniu teren przy 

stawach zostanie uporządkowany.  

Jeśli chodzi o kwestię wyrzucania śmieci przez mieszkańców, świadczy                              

to o mieszkańcach i nie będzie tej sprawy komentował.  
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Odnośnie sprzątania nie ma wyznaczonych terminów, gdyż zależy to od wielu 

czynników, głównie pogodowych. Gmina stara się uprzątnąć tereny jak najszybciej, 

jednak często bywają miejsca takie jak punkt widokowy na wzgórzu, naprzeciw plaży 

„Szyjka”, gdzie gmina systematycznie sprząta i postawiła kontener na śmieci, do 

którego mieszkańcy wożą odpady komunalne. Nie rozumie takiego zachowania. 

Jeśli chodzi o wycinkę – spółka PGK systematycznie przycinała gałęzie, ale sprawę 

ściętych drzew sprawdzi, bo nie wie, czy było zlecenie; 

 skrzyżowanie ulic Kolejowej i Wojska Polskiego – nie jest to zadanie własne gminy.  

Na poprzedniej sesji wyjaśnił, że ul. Kolejowa należy do powiatu, zaś ul. Wojska 

Polskiego to droga wojewódzka. Na chwilę obecną gmina administruje ją do końca 

bieżącego roku. Od 1 stycznia 2016 r. właścicielem tej drogi będzie Zarząd Dróg 

Wojewódzkich. Właściciele dróg będą decydować o ewentualnej przebudowie 

skrzyżowania. Jego zdaniem w przyszłym roku zarządcy powyższych dróg powinni 

porozumieć się i wspólnie wykonać najlepiej rondo, które spowolni ruch na ulicy                   

i poprawi bezpieczeństwo;  

 założenia wykonania stawu – planuje się wykonanie stawu nie przy targowicy, a po 

drugiej stronie rzeki. Był to pomysł jednego z wędkarzy i jego zdaniem jest godny 

uwagi. W tamtym miejscu płynie strumień „Matłak”. Kiedyś były to tereny zalewowe. 

Warto zagospodarować ten obszar na teren wypoczynkowy z zarybionym stawem. 

Odnośnie budowy schroniska młodzieżowego jest to tylko propozycja. Czeka na 

pomysły firmy sporządzającej koncepcję oraz opinie mieszkańców. Co do dalszych 

losów w tym zakresie nie podjęto żadnych decyzji; 

 remont świetlicy w Kukowie – wniosek gminy był na liście rezerwowej, ale nie udało 

się pozyskać dofinansowania. W nowej edycji programu gmina ponownie będzie 

starać się o pozyskanie środków na realizację zadania; 

 przejście dla pieszych przy przedszkolu – są to ulice powiatowe, gmina zwróci się w 

tej sprawie do powiatu; 

 drogi – są drogi wewnętrzne i publiczne gminne, czyli droga wewnętrzna nie jest 

drogą publiczną; 

 usługi opiekuńcze – odpowiedzi udzieli kierownik MOPS w Olecku. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

wyjaśniła, iż ośrodek przeprowadza weryfikację usług opiekuńczych w związku z tym, że                    

w marcu zmieniły się wysokości rent i emerytur. Świadczenie usług opiekuńczych jest 

odpłatne, dlatego też ponownie są przeliczane dochody, aby sprawdzić, czy będą miały 

wpływ na wysokość opłaty za świadczone usługi. Co roku w tym okresie powyższa 

weryfikacja jest przeprowadzana. Kolejne wywiady będą w październiku. Przy okazji tej 

weryfikacji pracownicy socjalni pytają, czy podopieczni są zadowoleni z usług. Zawsze gdy 

pracownik socjalny udaje się do podopiecznego, który korzysta z usług opiekuńczych, zadaje 

takie pytanie i jest to odnotowywane w wywiadzie w środowisku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy będzie przygotowana jakaś ogólna informacja na temat badania jakości usług. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że jeśli radni zechcą otrzymać ogólną informację na temat badania jakości 

świadczonych usług opiekuńczych, to na podstawie wszystkich przeprowadzonych 

wywiadów może ją sporządzić. Zapytała na kiedy radny życzyłby sobie taką informację 

otrzymać. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

odpowiedział, kiedy pani kierownik będzie miała czas. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 9 – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 Nawiązując do zgłoszonej interpelacji w sprawie stawów okazał na filmiku staw przy 

ul. Słowackiego. Wnosi, aby firma, która będzie sprzątała teren, wywiozła korzenie               

i powstały „urobek”. Przy drodze w kierunku Giżycka jest ogłoszenie, że ktoś 

przyjmie ziemię, czyli wywiezienie jej byłoby najlepszym rozwiązaniem. 

Przykładowo przy stawie na ul. Orzeszkowej „urobek” został „rozprowadzony”, ale z 

bliska widać mnóstwo gałęzi i kamieni. Aby to uprzątnąć należałoby zebrać 

wierzchnią warstwę, co spowoduje podwójną pracę. Wnosi, by od razu wszystko 

uprzątnąć. 

 Skwer przy ul. Targowej był już przez jakiś czas użytkowany.  Okazał na filmiku ciągi 

komunikacyjne. Między ul. Kościuszki i Broniewskiego są 4 przejścia, powstała 

„wyspa”, wokół której chodzą piesi. Jest wykonana ładna komunikacja od                             

ul. Słowackiego do ul. Targowej. Jego zdaniem najpierw należało zasiać trawę, a 

dopiero później pomyśleć o urządzeniach. Po zimie okazało się, że jest jakiś 

dodatkowy ciąg komunikacyjny, co też należałoby wyjaśnić.  

 Nawiązując do wprowadzanego nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Przebudowa drogi wewnętrznej przy ul. Kościuszki 10-12” wnosi, aby przy jej 

przebudowie przesunąć słup, który stwarza niebezpieczeństwo i często dochodzi tam 

do kolizji. 

 

Radna Anna Kaczor 

zgłosiła następujące wnioski: 

 Prosiła, aby przed sezonem letnim, przynajmniej na czas kiedy będą ratownicy, 

zamontować na plaży „Szyjka” urządzenia zabawowe dla dzieci, na wzór tych, które 

są przy skoczni. Prosi także o postawienie dodatkowych koszy przy plaży. 

 Przy ul. Słowackiego jest nieutwardzony parking, przy którym nie ma koszy. 

Mieszkańcy tej ulicy skarżyli się, że jest to popularne miejsce spotkań młodych 

kierowców, którzy zaśmiecają ten teren. Na prośbę mieszkańców wnosi o ustawienie 

koszy na śmieci.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 Odnośnie przebudowy długiego mostu na rzece Lega przypomniał, że w poprzedniej 

kadencji zgłaszał wniosek o zamontowanie latarni na połowie mostu. Wnosi o montaż 

latarni, jeśli będzie możliwy do wykonania w ramach tej przebudowy. 

 Między Osiedlem Siejnik a wjazdem na obwodnicę (pierwszy zjazd w lewo) jest teren, 

gdzie zwożona jest ziemia, ale też śmieci. Pisał w tej sprawie do Starostwa 

Powiatowego w Olecku i otrzymał odpowiedź, że są to kompetencje gminy. Prosi                   

o interwencję w tej sprawie. Maila z odpowiedzią ze starostwa przekierował do biura 

Rady. 

 Wnioskuje, aby posprzątać teren przy ul. Kasprowicza, Batorego i Rzeźnickiej, gdzie 

znajdują się budynki komunalne. Zapytał, czy jest tam planowana budowa drogi                        

i chodników. Wspomniał, że jest możliwość ubiegania się o środki w ramach dwóch 

programów Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju wspierających budownictwo 

socjalne oraz termomodernizację i remonty. Być może udałoby się pozyskać środki na 

ten cel.  

 W związku z konfliktem w Gimnazjum Nr  2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku 

wnioskuje o zorganizowanie, przy udziale środków zewnętrznych, szkolenia dla 

radnych, urzędników, pracowników jednostek – w szczególności szkół i placówek 

oświatowo-wychowawczych – z zakresu molestowania, mobbingu, dyskryminacji, 

konfliktów pracowniczych, prawa pracy i prawa związkowego. Zbliża się czas 
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ogłaszania różnych konkursów m.in. na szkolenia. Być może udałoby się pozyskać 

jakieś środki zewnętrzne na szkolenia z powyższego zakresu. Jest to niezbędne 

szczególnie tam, gdzie pracuje się z dziećmi.  

 Ze względu na to, że każdy z radnych ma obowiązki zawodowe, zgłosił wniosek, aby  

radni opracowali i umieścili w Biuletynie Informacji Publicznej plan pracy Rady                    

z terminami i przestrzegali tych terminów. Jego zdaniem łatwiej byłoby dostosować 

się jednemu człowiekowi, czyli Burmistrzowi, który w razie konieczności ma 

możliwość zwołania sesji nadzwyczajnej, niż dostosowywać się radnym do terminu, 

co utrudnia pracę. Jeśli reszta radnych podziela jego zdanie, to prosi o poddanie tego 

wniosku pod głosowanie. 

 Klub Radnych OKO wnioskuje o zwołanie wspólnego posiedzenia wszystkich komisji 

na temat studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

i gminy Olecko. Chodzi o to, że było wiele spotkań, które skupiły się tylko na 

lokalizacji farm wiatrowych, a w studium są zapisy dotyczące rozwoju gminy, nad 

którymi warto się pochylić. Z tego co wie, Burmistrz planuje wnieść studium pod 

obrady przed wakacjami. Apeluje do przewodniczących komisji, aby w maju 

zastanowili się nad zwołaniem wspólnego posiedzenia tylko w sprawie studium. Jest 

to obszerny dokument, który wymaga analizy. Zawiera ważne zapisy dotyczące 

rozwoju gminy, które będą miały odniesienie w strategii rozwoju. 

 Klub Radnych OKO wnioskuje, aby zmienić tzw. „uchwałę śmieciową” i Olecką 

Kartę Rodziny 3 + wprowadzając ulgi za wywóz śmieci dla rodzin wielodzietnych. 

Ostatnie zmiany w prawie wprowadzają taką możliwość.  

 

Radna Maria Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 Wcześniej wnosiła o rozpatrzenie przez Komisję Rewizyjną procedury uchwalania 

jednej z uchwał Rady dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Ostatnio znów wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody, 

zgodnie z którym po raz drugi Rada Miejska przekroczyła swoje kompetencje. Wnosi, 

aby Rada jednak przystąpiła do zbadania, gdzie pojawiają się błędy, które skutkują 

tym, że wizerunek radnych jest taki, że ciągle nieprawidłowe i nieważne uchwały 

podejmują. Nie chodzi jej o merytoryczną zawartość rozstrzygnięcia dotyczącego 

mpzp, a o sprawdzenie, gdzie jest popełniany błąd, że radni przekraczają swoje 

kompetencje. Zgłasza wniosek, bo według Regulaminu Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku komisja wykonuje inne zadania zlecone przez Radę w zakresie 

kontroli. Zatem to nie komisja decyduje i przyjmuje, czy dany wniosek rozpatrywać, 

tylko radni podejmują taką decyzję, że chcą się dowiedzieć, zbadać i przede 

wszystkim zahamować i sprawdzić, by błąd nie był popełniany. Rada w obecnym 

składzie pracuje niedługo, a było już 3 lub 4 uchyleń uchwały w trybie nadzoru. Jej 

intencją jest sprawdzenie jak jest procedowany, zgłaszany i zatwierdzany projekt 

uchwały, bo później Rada podnosi rękę za uchwałą, którą wojewoda uchyla. 

Wnioskuje, aby radni mieli szansę dowiedzieć się, gdzie ten błąd jest popełniany, aby 

więcej się nie pojawiał. 

Odnośnie uchylenia załącznika do uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Olecko, zwraca się z prośbą (skoro radni będą procedować ponownie) o spróbowanie 

wprowadzenia punktu o kampanii informacyjnej do mieszkańców, aby zadbali o 

zmniejszenie populacji zwierząt. Od kilkunastu lat, co roku, wiosną w „Głosie 

Olecka” pojawia się artykuł o nieczystościach na chodnikach, a znaczna liczba 

zwierząt to też większa liczba nieczystości.  

 Powróciła do sprawy zamówienia publicznego na usługi opiekuńcze. W mocy                         

21 radnych jest zmiana procedowania i zlecania usług dotyczących opieki. Sięgnęła do 

„Strategii polityki społecznej Województwa Warmińsko-Mazurskiego do 2015 roku”, 

która została przyjęta w 2011 r. W dokumencie jednoznacznie wskazano cel 
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strategiczny obszaru „Wykorzystanie potencjału partnerów społecznych” – 

„Organizacje pozarządowe i administracja publiczna partnerami w realizacji zadań 

społecznych”. Cel operacyjny nr 1 to: „Zlecanie przez administrację publiczną 

organizacjom pozarządowym zadań z zakresu pomocy społecznej”. Odnośnie 

mierników i wskaźników jest zapis, że 100% jednostek samorządu terytorialnego 

zleca zadania pomocy społecznej organizacjom pozarządowym. Źródła wskaźników               

i mierników: m.in. samorząd gminny, organizacje pozarządowe wykonujące zlecone 

zadania pomocy społecznej. Założenia i zagrożenia – niechęć gmin do tworzenia 

takich rozwiązań. Zatem w obecnym roku Zarząd Województwa planował, aby 

zlecanie zadań na świadczenie usług opiekuńczych było właśnie w tej formie.                          

W  2012 r. Gmina Olecko była wzorem, niestety po 2012 r. zmieniło się podejście do 

świadczenia usług.  

 

Radna Wioletta Żukowska 

dodała, iż znalazła w Internecie informację odnośnie usług opiekuńczych i ustalania stawek 

płac, że gmina nie musi w tym zakresie stosować prawa zamówień publicznych i jeśli nie 

ogłasza przetargu, to stawki płac na usługi opiekuńcze ustalane są przez rady gmin.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek dotyczący oświaty. Dyrektorzy szkół są na etapie sporządzania arkuszy 

organizacyjnych i chciałby wiedzieć jak wygląda sytuacja godzin dla nauczycieli, by potem 

gmina nie musiała dopłacać. Warto, aby rozważyć, czy na tym etapie jest jeszcze możliwe coś 

do zrobienia przed nowym rokiem szkolnym, np. by dyrektorzy szkół przeprowadzili jak 

największą promocję swoich placówek i z drugiej strony jeśli brakuje godzin, to wprowadzić 

innowacje, które pomogą w uzupełnieniu etatów. Pozwoli to z jednej strony na zapewnienie 

pracy nauczycielom, z drugiej strony przez innowacje można pozyskać uczniów. 

Nawiązując do wniosku radnej Marii Dzienisiewicz rozumie, iż radna chce, aby wniosek 

został przegłosowany. Zaproponował, aby Burmistrz, w ramach swoich kompetencji, 

odpowiedział na zadane pytanie. Jeśli odpowiedź nie usatysfakcjonuje radnej, to powróci do 

wniosku i formalnie Komisja Rewizyjna się nim zajmie.  

 

Radna Maria Dzienisiewicz 

wyjaśniła, że nie chodzi jej o odpowiedź, która została udzielona, nie to jest jej intencją. 

Chodzi o procedurę i trzeba to nazwać. Jeśli jest wprowadzona w urzędzie procedura ISO, jest 

pełnomocnik, to być może przy badaniu dokumentów można dokonać tej analizy. Chce, aby 

ta sprawa nie została pozostawiona, bo jeżeli rada będzie głosować nad tym wnioskiem, to 

będzie to skutkowało jej kolejnym wnioskiem. Jeśli Burmistrz chciałby udzielić odpowiedzi, 

to prosiła o jej udzielenie.  

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

oznajmiła, iż w rozstrzygnięciu nadzorczym wojewody są wskazane uchybienia, jakie były 

popełnione podczas podejmowania uchwały. Zatem zadania Komisji Rewizyjnej w tym 

względzie polegałyby jedynie na tym, aby uzasadnienia rozstrzygnięć dokładnie odczytać                   

i wyciągnąć wnioski.  

Odnośnie procedury ISO uchwały Rady nie są produktem, wobec czego nie zostały objęte 

certyfikatem. Ponadto jeśli Rada chciałaby zająć się badaniem przyczyn oraz procedur przy 

uchwalaniu uchwał związanych z miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego                  

i wdrożyć do swojej pracy, to musiałoby to nastąpić uchwałą Rady Miejskiej. Zatem projekt 

uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej byłby przedstawiony na następną 

sesję. Do następnej sesji kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania 

przedstawiłaby wyjaśnienia zbiorcze, dlaczego ta uchwała została uchylona.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

wtrącił, że poddał pod rozwagę, aby na dzisiaj zakończyć sprawę na wniosku do Burmistrza          

z prośbą o wyjaśnienie sytuacji, jeśli to nie zadowoli radnej, to podda wniosek pod 

głosowanie.  

 

Radna Maria Dzienisiewicz 

powiedziała, iż jak najbardziej chce, aby wniosek został przegłosowany.  

 

Radny Jarosław Bagieński 

stwierdził, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej obecna była Pani Alicja 

Szałkowska – kierownik Wydziału BI, która przedstawiła radnym informacje na temat 

uchylonej uchwały. Po uzyskanych wyjaśnieniach zarządził głosowanie. Przy obecności                   

7 członków komisji, przy 7 głosach przeciw, komisja odrzuciła wniosek radnej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

stwierdził, iż w odczytanym referacie radna Maria Dzienisiewicz zwróciła uwagę, iż nie 

wpłynęła informacja roczna z MOPS-u. Prosił, aby, jeśli się da, informację dołączyć do 

ogólnej informacji zgłoszonej we wcześniejszym wniosku.  

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

wyjaśniła, że jest zobowiązana złożyć sprawozdanie z działalności ośrodka do 30 marca, 

natomiast ocena zasobów pomocy społecznej jest przedkładana zawsze do 30 kwietnia w 

formie elektronicznej do Urzędu Marszałkowskiego. Jednocześnie informacja jest drukowana 

i przekazywana do dnia 30 kwietnia do Rady Miejskiej. Do tego terminu pozostało jeszcze 

trochę czasu.  Strona, na której mogą być wprowadzane dane, została uruchomiona dopiero 

pod koniec marca, a jest to bardzo obszerny materiał.  

 

Radna Maria Dzienisiewicz 

odczytała art. 16a ust. 1 i 4 ustawy o pomocy społecznej w brzmieniu: „1.Gmina, powiat                      

i samorząd województwa przygotowują ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu                            

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej.  

4. Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia co roku do dnia                     

30 kwietnia odpowiednio radzie gminy, radzie powiatu, a do dnia 30 czerwca sejmikowi 

województwa właściwej jednostki samorządu terytorialnego ocenę, o której mowa w ust. 1”.  

Zaznaczyła, że organ wykonawczy przedkłada ocenę radzie. Organem wykonawczym jest 

Burmistrz, nie MOPS.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poddał pod głosowanie wniosek radnej Marii Dzienisiewicz w sprawie procedur uchwalania 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za przyjęciem wniosku głosowało  

7 radnych, 13 głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Rada odrzuciła powyższy wniosek. 

 

Radna Maria Dzienisiewicz 

w związku z powyższym zgłosiła wniosek o przygotowanie informacji, ile uchwał, bądź 

załączników do uchwał, zostało unieważnionych w drodze rozstrzygnięć nadzorczych 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w latach od 2012 r. do kwietnia 2015 r. Prosi o podanie 

terminów sesji i numerów uchwał, których dotyczą rozstrzygnięcia. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zwrócił uwagę, iż Przewodniczący Rady Miejskiej zapomniał poddać pod głosowanie jego 

wniosek dotyczący określenia w rocznym planie pracy konkretnych terminów sesji (ostatni 

piątek miesiąca o godz. 13:00) i umieszczenia ich w BIP.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, że w ramach głosowania nad zasadami Klubu Radnych OKO propozycja została 

odrzucona. Radni powracają do tematu po raz kolejny. By temat zamknąć raz na zawsze 

poddał wniosek radnego pod głosowanie. Ustalono, że sesje mają odbywać się w ostatni 

piątek miesiąca, można zajrzeć do kalendarza i zobaczyć, który przypada dzień. W jego 

ocenie                    w wyjątkowych sytuacjach będą zmiany, nawet przy ustaleniu 

konkretnych dat i nie widzi wówczas potrzeby zwoływania sesji nadzwyczajnej.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za przyjęciem uchwały głosowało  

7 radnych, 9 głosowało przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada odrzuciła powyższy wniosek. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli 

oraz radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

 

Do punktu 11 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) określenia wysokości dotacji celowej Samorządowi Województwa Warmińsko 

- Mazurskiego 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że od 2003 r. działa Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego      

w Brukseli. Wszystkie samorządy województwa, w zależności od liczby mieszkańców, 

przekazują dotacje na funkcjonowanie biura. W tym roku gmina Olecko przekazuje 3.780 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o nieodczytywanie projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę na to, aby Przewodniczący nie odczytywał przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości dotacji celowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości dotacji celowej 

Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.34.2015 

w załączeniu 

 

 

b) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że zadanie utrzymania grobów i cmentarzy wojennych jest zadaniem własnym 

wojewody, które zleca do realizacji samorządom. W gminie Olecko są dwa cmentarze 

wojenne oraz grób jeńca francuskiego. Wojewoda w bieżącym roku na ten cel przeznacza 

3.700 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przejęcia do realizacji 

przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów 

i cmentarzy wojennych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało  

20 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko 

spraw z zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.35.2015 

w załączeniu 

 

 

c) przedłużenia obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków dla PWiK Spółka z o.o. w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż 19 marca br. wpłynął wniosek PWiK Sp. z o.o. w Olecku o przedłużenie 

obowiązujących taryf. Obecne taryfy obowiązują do końca maja br. Rada Miejska może 

podjąć uchwałę o obowiązywaniu taryf na okres tylko jednego roku. Proponuje pozostawić 

opłaty w wysokości zgodnej z propozycją przedsiębiorstwa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przedłużenia 

obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków 

dla PWiK Spółka z o.o. w Olecku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało  

20 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków dla PWiK Spółka z o.o.              

w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.36.2015 

w załączeniu 

 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1826N na odcinku dr. kraj. 65 – Małe Olecko” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w ubiegłym roku Rada podjęła uchwałę intencyjną w sprawie 

dofinansowania przebudowy drogi powiatowej na odcinku od drogi krajowej nr 65                            

w kierunku Małego Olecka. Przetarg został już rozstrzygnięty. Udział gminy w realizacji 

zadania wynosi 636.848,48 zł. Przebudowa drogi będzie realizowana również na terenie 

gminy Wieliczki, której udział wynosi 399.348,33 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1826N na 

odcinku dr. kraj. 65 – Małe Olecko”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało  

20 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1826N na odcinku dr. kraj. 65 

– Małe Olecko”. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.37.2015 

w załączeniu 

 

 

e) zmiany budżetu gminy na 2015 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że plan dochodów zwiększa się o 2.244.609 zł i o taką samą kwotę zwiększa 

się plan wydatków. Plan dochodów po zmianach wynosi 75.246.251 zł, zaś plan wydatków 

po zmianach wynosi 72.391.419 zł. Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

poszczególnych  posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o nieodczytywanie projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę na to, aby Przewodniczący nie odczytywał przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało  

20 radnych.  
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.38.2015 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 12 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Sołtys Sołectwa Gąski – Alicja Stefanowska 

zgłosiła, że mieszkańcy Gąsek chcą wiedzieć, czy będzie opracowany harmonogram remontu 

i przebudowy dróg gminnych oraz kiedy i jakie będą kryteria wyboru dróg.  

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Siejnik II – Krzysztof Konewko 

w imieniu mieszkańców Osiedla Siejnik II zapytał, czy będzie kontynuowana budowa drogi 

na osiedlu w lewą stronę jadąc do Dworu Mazurskiego. 

 

Sołtys Sołectwa Kukowo – Antoni Rydzewski 

odnośnie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Kukowo prosił o interwencję                      

w sprawie odcinka drogi, który nie jest przebudowywany. Chodzi o ok. 15-20 m drogi przy 

zjeździe z drogi krajowej na drogę powiatową.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski: 

odniósł się do zgłoszonych spraw: 

 harmonogram remontów dróg – obecnie jest opracowywana strategia rozwoju miasta     

i gminy do 2025 r. Po jej opracowaniu gmina przystąpi do przygotowania 

wieloletniego planu inwestycyjnego, w którym zostaną uwzględnione remonty dróg 

gminnych; 

 droga na Osiedlu Siejnik II – na tej sesji w zmianach budżetu gminy została 

wprowadzona kwota 28.000 zł na przebudowę drogi oraz 70.000 zł na 

zagospodarowanie terenu na „Podkowie”; 

 przebudowa drogi powiatowej – porozmawia w tej sprawie ze Starostą Oleckim. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej                     

w Olecku.  

 

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Małgorzata Adameit            Karol Sobczak 

 

 


